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In uw brief van 21 augustus stelt u vragen over de verkeersituatie rondom de tijdelijke Albert Hein locatie 
op het PBH terrein in Zuidlaren. Uw vragen gaan met name over het niet plaatsen van een VRI (Verkeer 
Regel Installatie) ter hoogte van deze tijdelijke Albert Hein en de in uw ogen slechte communicatie naar 
de gebruiker van deze locatie en de groep bewoners die vragen heeft gesteld over de huidige situatie. 
 
Allereerst onze excuses voor de vertraagde afhandeling van de uw brief. Dit heeft alles te maken met het 
feit dat wij gekeken hebben naar een andere mogelijke oplossing: de aanleg van 
voetgangersoversteekplaats (een zebrapad) en een (verbeterde) looproute naar de tijdelijke Albert Hein. 
 
Waarom geen VRI? 
 
Zoals u weet zijn met de ingebruikname van de tijdelijke Albert Heijn op het PBH-terrein er nieuwe 
verkeerstromen ontstaan, waarbij met name het oversteken van het langzaam verkeer van de Brink O.Z. 
leidt tot potentieel gevaarlijke situaties. 
 
Over dit oversteken zijn begin dit jaar diverse meldingen gedaan in Mozard, waarbij gevraagd wordt om 
een oplossing zodat, met name voor het langzaam verkeer, een veilige situatie ontstaat.  
 
In maart dit jaar is in eerste instantie besloten om dit middels een VRI (verkeersregelinstallatie) uit te 
voeren. Wij constateren dat er na een periode van een zekere gewenning van het oversteken van deze 
weg, slechts beperkt meldingen meer zijn binnengekomen bij de gemeente over gevaarlijke situaties op 
deze locatie. In de beginperiode werden er juist veel meldingen gedaan en leek er een groot gevoel van 
onveiligheid te zijn.  
 
Een van de onderdelen van de besluitvorming in het college was, dat de afweging voor het plaatsen van 
deze VRI integraal getoetst zou worden bij het opstellen van de Voorjaarsbrief en de Perspectievennota. 
Om dit te toetsen is gekeken naar de nut en noodzaak van de vele onderwerpen die spelen in de 
gemeente in relatie tot de financiële middelen die de gemeente tot zijn beschikking heeft. Hierbij zijn de 
uitgangspunten onvermijdelijk, onvoorzien en onuitstelbaar gebruikt. De VRI valt niet binnen deze 
uitgangspunten.  
 
Deze toets en het huidige beeld buiten hebben er uiteindelijk toe geleid dat andere onderwerpen een 
hogere prioriteit hebben gekregen en dat er op dit moment geen middelen meer beschikbaar zijn om 
deze installatie aan te leggen. 
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Omdat wij echter nog wel vragen krijgen of er toch niet een mogelijkheid is om een veiliger oversteek te 
creëren, hebben wij gekeken of het mogelijk is om ter plekke een zebrapad en een looproute aan te 
leggen. Deze zullen op korte termijn gerealiseerd worden. Deze oplossing kan binnen de bestaande 
budgetten worden geboden. 
 
In de plannen die gemaakt worden rondom de inrichting van de voorzijde PBH en het centrum van 
Zuidlaren gaan wij kijken hoe wij de aansluiting vanaf de voorzijde naar de Grote Brink definitief gaan 
uitvoeren. 
 
Communicatie 
 
Wij begrijpen dat de communicatie heeft geleid tot onduidelijkheid bij de ondernemer. Hij is geïnformeerd 
over het voornemen een VRI te plaatsen. Doordat de situatie in de praktijk echter minder onveilig bleek 
dan zij in eerste instantie leek te zijn, is uiteindelijk in het kader van de perspectievennota een andere 
afweging gemaakt dan in eerste instantie was voorzien. Pas nadat de afweging in het kader van de drie 
o’s was gemaakt, konden wij de ondernemer hierover informeren.  
 
Mocht u hierover nog vragen hebben dan kunt u contact opnemen met de heer J. Soppe. Hij is 
bereikbaar via ons algemene telefoonnummer 059 266 662. 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 

 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
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omdat onze gemeente ook morgen leefbaar moet zijn 
 
 
Het college van de  
gemeente Tynaarlo 
Kornoeljeplein 1 
9481 AW Vries  
 
In afschrift aan de gemeenteraad. 
               
Vries, 21 augustus 2020  
 
Betreft: verkeerssituatie Zuidlaren 
 
Geacht college, 
In januari 2020 heeft de hr. Hendrikse van de AH-vestiging in Zuidlaren contact opgenomen over 
de verkeerssituatie rond zijn nieuwe vestiging op het PBH-terrein. Op de Brink OZ richting PBH-
terrein is een gevaarlijke verkeerssituatie ontstaan voor winkelend publiek. Ook een afvaardiging 
van een grote klantengroep heeft de gevaarlijke situatie onder uw aandacht gebracht. Ook 
Leefbaar Tynaarlo heeft veelvuldig contact gehad met de toenmalig verantwoordelijk wethouder.  
 
Na al dit contact is er overeengekomen dat er een verkeerslichten installatie zou komen om een 
veilige situatie te creëren. Op 10 maart heeft het College gecommuniceerd dat zij een besluit 
hiertoe heeft genomen en dat de zaak snel wordt opgepakt. 
 
De heer Hendrikse en Leefbaar Tynaarlo communiceren binnen Zuidlaren dat de situatie wordt 
opgepakt door de gemeente en de klachtenregen stopt hierdoor. Tot nu toe lijkt alles vlot en 
afdoende afgehandeld te worden. Vanwege de coronacrisis ligt de handel met China stil (daar 
schijnen onderdelen vandaan te moeten komen), maar de vooruitzichten zijn goed. 
Maar dan wordt het stil van de kant van de gemeente. Op 25 mei informeert de hr. Hendrikse naar 
de stand van zaken. Pas op 9 juni krijgt hij antwoord. Dan blijkt dat de gemeente de toegezegde 
verkeerslichteninstallatie heeft geschrapt, aangezien “er geen klachten meer kwamen”. 
 
De fractie van Leefbaar Tynaarlo vraagt zich af hoe binnen een tijdsbestek van enkele maanden 
het College tot de conclusie komt dat de zaak zo onveilig is dat er een VRI moet komen én kan 
besluiten dat de VRI er niet hoeft te komen omdat er toch geen klachten meer zijn. Prevaleert het 
geld boven de veiligheid van onze burgers? Wat maakt dat de situatie nu wel veilig genoeg is? Of 
is de situatie nog steeds onveilig, maar doet u er niets aan? 
 
En: wat maakt dat hierover niet communiceert met de groep die dacht een afspraak met u te 
hebben met bijbehorend collegebesluit? Wat maakt dat de ondernemer moet informeren naar de 
stand van zaken en pas dán hoort dat het hele feest niet doorgaat? 
Onze fractie is erg benieuwd naar uw antwoorden en hoort graag hoe en wanneer u deze onveilige 
situatie gaat oplossen. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie van Leefbaar Tynaarlo, Jurryt Vellinga 
 
 


